
Vážený pane prezidente, 
 

 
děkuji Vám za odpověď na otevřený dopis výboru České ortodontické společnosti datovaný k 

18.5.2023. 

Vaše odpověď bohužel nevyvrátila naše obavy z šíření nepravdivých informací na téma poskytování 

ortodontické péče v ČR a její ceny, které jste měl poskytnout akreditovaným novinářům na tiskové 

konferenci České stomatologické komory 17.5.2023. 
V reakci na veřejný dopis neodpovídáte na všechny naše otázky. Ve věcech týkajících se ortodontické 

specializace, dostupnosti péče a její ceny uvádíte spíše Vaše domněnky a zcela ignorujete ověřená a 

dostupná fakta. Přitom na posledním sněmu ČSK  Vám MUDr. Tereza Homolová prezentovala na toto 

téma detailní analýzu.  

Jako výbor ČOS jsme připraveni opět předložit všem členům představenstva České stomatologické 

komory tento detailní, daty podložený rozbor, který vyvrátí Vaše nepravdivá prohlášení z poslední 

doby. 

Stejně tak poskytneme záznam tiskové konference ČSK ze 17.5.2023, který dokazuje rozpor mezi Vaší 

odpovědí a skutečností. 
 
 

 
Za výbor České ortodontické společnosti 

 
MUDr. Ivo Marek, Ph.D.  

předseda výboru České ortodontické společnosti 
 


